
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 24.06.2024 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2023 rok 

6. Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury "Szklany Dom" za rok 2023 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego. 

8. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

9. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 24 czerwca 2024 roku o godzinie 15:30 w budynku Urzędu Gminy w Masłowie, odbyło się 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. Wspólnemu 

posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. Posiedzenie Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy – Mateusz Durlik. 

Obecni byli członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy wg. 

załączonej listy obecności. W obradach Komisji uczestniczyli: Z-ca Wójta Gminy – 

M. Dolezińska- Włodarczyk, Skarbnik Gminy – R. Szechnicki, Sekretarz Gminy – Z. Zagdański, 

Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej – D. Korczyński, Księgowa 

Centrum Usług Wspólnych Gminy Masłów – K. Skłodowska, Dyrektor Centrum Edukacji 

i Kultury „Szklany Dom” – W. Purtak. 



Ad. 2. 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

porządek obrad w głosowaniu 5 „za” 

  

Ad.4 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 

zawartych w protokole. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, jednogłośnie przyjęła protokół nr 1/2024 poprzedniej 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 20 maj 

2024 r. 

 

Ad.5 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2023 rok, przedstawiła 

księgowa CUWGM - K. Skłodowska.   

Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” w Ciekotach w okresie od 01 stycznia 2023 roku do 

31 grudnia 2023 roku uzyskało przychody w kwocie 1.763.968,59 zł , w tym: dotacja podmiotowa 

z Urzędu Gminy Masłów w kwocie 1.654.950,00 zł. Z tej kwoty na realizację wydatków 

wykorzystano kwotę 1.653.968,59 zł co stanowi 99,94 % otrzymanej dotacji podmiotowej. 

Gminna Biblioteka Publiczna w Masłowie od 01 stycznia 2023 roku  do 31 grudnia 2023 roku 

otrzymała dotację podmiotową z Urzędu Gminy Masłów w kwocie 311.054,00 zł.  Z tej kwoty na 

realizację wydatków wykorzystano kwotę 300.855,85 zł co stanowi 96,72 % otrzymanej dotacji.  

Radna T. Jagiełło zapytała o przyznane stypendia za wyniki w nauce dla dzieci z terenu gminy 

Masłów i zawnioskowała o przeanalizowanie sprawy stypendium dla wszystkich uczniów, 

również dla dzieci, które uczęszczają do szkół kieleckich. Przewodniczący Rady Gminy 

P. Kapuściński odniósł się również do tej kwestii, oznajmił, że dostał już taką analizę i powiedział, 

że trzeba będzie to przeanalizować i podjąć stosowną uchwałę w tym zakresie. Do tej kwestii 

powrócono w sprawach różnych.  



Wiceprzewodnicząca Komisji T. Jagiełło zabrała również głos w sprawie zarybiania stawu, 

zawnioskowała o zrobienie komisji objazdowej. Radny W. Haba zapytał o boisko w Brzezinkach, 

jak wygląda porozumienie z Klubem Klonówka Masłów, do kogo należy utrzymanie tego boiska 

m.in. koszenie trawy?  Na pytanie odpowiedział dyrektor W. Purtak – za dbanie o teren jest 

odpowiedzialny Klub Klonówka Masłów. Wywiązała się dyskusja w tej sprawie z prośbą 

o dopilnowanie, żeby Klub wywiązywał się z zapisów zawartych w porozumieniu, dotyczących 

dbania o teren tj. koszenie trawy itp. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów, przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury "Szklany Dom" za rok 2023, przedstawił 

szczegółowo dyrektor Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” – W. Purtak.  

Radna T. Jagiełło podziękowała za przedstawione sprawozdanie i zaproponowała, żeby 

działalność CEiK-u rozszerzyć również na inne sołectwa, żeby przenieść niektóre imprezy czy 

wydarzenia do poszczególnych sołectw. Dyrektor odpowiedział, że już w te wakacje niektóre 

wydarzenia odbędą się o na terenie innych sołectw m.in. Kino Letnie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów, przyjęła sprawozdanie.  

 

Ad. 7 

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok oraz 

informacją o stanie mienia komunalnego, przestawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów, przyjęła sprawozdanie.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił szczegółowo 

Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady M. Leśkiewicz w związku z tym, że został poruszony 

w sprawozdaniu temat azbestu poprosił o zwrócenie uwagi na dach na świetlicy w Wiśniówce, 

który jest wykonany z eternitu. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Mateusz Durlik, Michał Leśkiewicz, Mateusz Fąfara 



Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031, przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany wynikają ze zmian 

wprowadzonych do uchwały budżetowej.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Mateusz Durlik, Michał Leśkiewicz, Mateusz Fąfara 

 

Ogłoszono 10-cio minutową przerwę, po przerwie ponownie stwierdzono quorum. W posiedzeniu 

potwierdziło obecność 5 radnych z 5 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 10 

Sprawy inne.  

W tym punkcie poruszono ponownie temat stypendiów za wyniki w nauce, głos zabrał 

przewodniczący Rady P. Kapuściński.  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy 

Społecznej i Promocji Gminy M. Durlik podziękował, za zajęcie się sprawą stypendiów, 

że względu na swój urlop nie mógł się tym zająć osobiście. Mówił o dużym zainteresowaniu wokół 

tego tematu i zadeklarował, że wspólnie z Radą będzie pilotować sprawę stypendiów w celu 

wypracowania wspólnego rozwiązania.  

Poruszona została również sprawa ośrodków zdrowia. Przewodniczący Komisji M. Durlik mówił, 

że są skargi od mieszkańców gminy Masłów odnośnie działalności ośrodków zdrowia. Powiedział, 

że jakiś czas temu wystosował pismo do Dyrektora Generalnego Centrum Medycznego Zdrowie 

Michała Batora, niestety dopiero teraz otrzymał odpowiedź na maila z informacją, że dyrektor nie 

może uczestniczyć w posiedzeniu. Przewodniczący M. Durlik stwierdził, że jest to jednak 

połowiczny sukces ponieważ dostał odpowiedź. Przewodniczący dodał, że podejmie kolejną próbę 

w celu zaproszenia dyrektora M. Batora na następne posiedzenie komisji, w celu omówienia 

zgłaszanych problemów. Jeżeli to jednak nie przyniesie skutku to wtedy poprosi o pomoc urząd 

gminy, w sprawie ustalenia jakiegoś spotkania z przedstawicielami Centrum Medycznego 

Zdrowie.  

Radna T. Jagiełło zabrała jeszcze głos w sprawie stypendiów, stwierdziła, że należy się tym 

tematem zająć i kluczem powinno być zameldowanie na terenie gminy Masłów. 



Ad. 11 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 19:09. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                              

                                                                                        Przewodniczący Komisji     

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                             ………………………… 

 


